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Abstract (en)
[origin: WO2020229466A1] The invention relates to an acoustic bending transducer system (1, 2) with a plurality of bending transducers (3, 4, 5),
which are designed in such a way that deformable elements (31, 32, 41; 32, 34, 42; 31, 32, 3'1, 3'2) of the bending transducers (3, 4, 5) oscillate in
a coplanar manner in a common planar layer (10), the bending transducers (3, 4, 5) having different resonant frequencies and different extensions
of the deformable elements (31, 32, 41; 32, 34, 42; 31, 32, 3'1, 3'2) along a common longitudinal axis which is transverse to an oscillation direction
of the deformable elements (31, 32, 41; 32, 34, 42; 31, 32, 3'1, 3'2). Furthermore, the invention relates to an acoustic device with such an acoustic
bending transducer system (1, 2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein akustisches Biegewandlersystem (1, 2) mit einer Vielzahl von Biegewandlern (3, 4, 5), die derart ausgebildet sind, dass
verformbare Elemente (3<sub>1</sub>, 3<sub>2</sub>, 4<sub>1</sub> ; 32, 3<sub>4</sub>, 4<sub>2</sub>; 3<sub>1</sub>, 3<sub>2</
sub>, 3'<sub>1</sub>, 3'<sub>2</sub>) der Biegewandler (3, 4, 5) komplanar in einer gemeinsamen ebenen Schicht (10) schwingen, wobei
die Biegewandler (3, 4, 5) unterschiedliche Resonanzfrequenzen und unterschiedliche Ausdehnungen der verformbaren Elemente (3<sub>1</
sub>, 3<sub>2</sub>, 4<sub>1</sub> ; 3<sub>2</sub>, 3<sub>4</sub>, 4<sub>2</sub>; 3<sub>1</sub>, 3<sub>2</sub>, 3'<sub>1</sub>,
3'<sub>2</sub>) entlang einer gemeinsamen Längsachse aufweisen, die quer zu einer Schwingungsrichtung der verformbare Elemente (3<sub>1</
sub>, 3<sub>2</sub>, 4<sub>1</sub> ; 3<sub>2</sub>, 3<sub>4</sub>, 4<sub>2</sub>; 3<sub>1</sub>, 3<sub>2</sub>, 3'<sub>1</sub>,
3'<sub>2</sub>) ist.Des Weiteren betrifft die Erfindung eine akustische Vorrichtung mit einem solchen akustischen Biegewandlersystem (1, 2).
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